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Agenda 
 
agenda items sta rt: 

13 / 2024 - Regionstyret - Innføring 
På første ordinære regionstyremøte etter årsmøtet, gis det en gjennomgang av styrets 
arbeidsoppgaver/plikter/retningslinjer, med særlig henblikk på nye styremedlemmer.  
 
I tillegg til at vi prøver å gi et overblikk på Misjonssambandet sør sitt arbeid og 
fordeling av ansatte/ressurser.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen om regionens arbeid og retningslinjer og 
ansvar for regionstyret.  
 
 

14 / 2024 - Godkjennelse av innkalling 

Vedtak: Innkallingen ble godkjent.  
 

15 / 2024 - Orienteringssaker 

1) Personal 
a) Nytt om staben i UNG-arbeidet.  
   -Joachim Halvorsen er ansatt i 20% stilling som forkynner. 
   -Sofia Backe er ansatt i et 10% vikariat som leder for «Nærmere».  
   -Anne Gro Holthe har fått sin stilling som BU-arbeider økt fra 20% til 40%.  
b) Oppsigelse daglig leder Gautestad. 
   -Arve Bjerke har sagt opp sin stilling, og vil ha sin siste arbeidsdag i slutten av 
august. Rekrutteringsprosess for å finne hans erstatter er i gang.  
 

Dato 11.06.2024 
 

Tid 17:30 - 21:00 
 

Sted Møterommet Misjonssambandet sør 
 

Til stede Njaal S. Kristensen, Snefrid Axelsen, John Olav Selstø, Marit Åsland 
Ekroll, Astrid Gangstø Røykenes, Sveinung Seljås, Kristine Gangstø 
Byrkjedal, Sven Åge Solli og Livar Veggeland. 
 

Forfall Liv-Aase Søreng Gamst 
 

Referent Livar Veggeland 
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=s6VKFiUuI067FCY_Ym4bMpYAJ2rJ&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=zFkiDEtvQUW1sVHFeYTD95YABusU&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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2) Fellesforsamling Kviteseid 
   -Det er etablert felles forsamling med Normisjon og Misjonssambandet i Kviteseid. 
Det ble nylig avholdt ekstraordinært årsmøte hvor vedtekter ble vedtatt. Det gjenstår 
imidlertid noen punkt her, som en ikke har kommet i mål med enda.   
 
3) Replanting Fjellhaug bedehus 
Misjonshuset i Kristiansand har vedtatt å starte prosess med replanting på Fjellhaug 
bedehus. Dette ble vedtatt på ekstraordinært årsmøte 2. juni. Før dette har det vært 
samtaler hvor både Misjonshuset, Fjellhaug og Misjonssambandet sør har deltatt. Vi 
ser frem mot den videre prosessen som forhåpentligvis vil enda med en vellykket 
replanting på Fjellhaug bedehus.  
 
4) Brev til felleskapene i Telemark  
Det ble i mai sendt ut en brev/oversikt til alle felleskapene i Telemark som viser 
fordelingen av midlene etter salget av Norsjø Ungdomssenter. Arbeid knyttet til barn 
og unge har blitt særlig prioritert, noe som har betydd mest midler til Kvitsund 
Gymnas. Alle som har søkt om midler har imidlertid fått innvilget en betydelig andel 
av sin søknad.  
 
5) Informasjon fra GF på skolene i regionen 
Det er avholdt GF på skolene i regionen i mai. Nye styrer ble blant annet valgt inn i 
den forbindelse. Spesielt er det en glede å se en betydelig økning i søknadstallene til 
Kvitsund Gymnas.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringene.  

 

16 / 2024 - Møteplan 2024-2025 

Administrasjonsleder har laget et forslag til møteplan for regionstyret i 2024-25. Vi 
fortsetter med besøk til fellesskap og institusjoner i ulike deler av regionen.  
 
Vedtak: Møteplanen ble godkjent.    
 
 

17 / 2024 - Informasjon fra BUR 

Det ble på årsmøtet valgt et helt nytt BUR, som nylig møttes for første gang.  
UNG-leder informerer om et svært engasjert BUR som ønsker å jobbe med følgende 
områder i tiden fremover (i prioritert rekkefølge);  
 
1) Flerkulturelt arbeid 
2) De små gruppene (Verdien av arbeidet på steder det gjerne bare er noen får barn) 
3) Skolene våre 
4) Leir 
 
BUR ser frem til felles møte med regionstyret hvor vi kan sette en retning for arbeidet 
sammen. UNG-leder informerer også om at det 24. september vil avholdes en 
inspirasjonssamling for ansatte i barnehagene og frivillige. I tillegg er det en stor glede 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=IydTKgFwhE20guGgZqcwvJYAIdYz&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=xk-C8uBDfkysJqIGj5HBFpYAEtl_&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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å se fire fulle leirer som avholdes nå i helgene før sommeren.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for det store engasjementet i BUR, og gleder seg over 
stor påmelding til leirene som avholdes i regionen.  
 
 

18 / 2024 - Lederutviklingsprogram 

I UNG-arbeidet ønsker en å sette i gang en ny satsning, nemlig et 
ledertreningsprogram. Planlagt oppstart er 2025.  
 
UNG-leder har sammen med utviklingsleder jobbet med dette, og informerer om 
konseptet som er hentet fra Misjonssambandet øst sitt «UNG Disippel».  
 
En vesentlig avgjørelse er om lederprogrammet bør avholdes i helgene eller på 
ettermiddagstid. Det er fordeler og ulemper med begge alternativer, men målet må 
være å ekskludere færrest mulig (som ønsker å være med) fra å delta.  
 
Regionstyret kommer med en anbefaling om å legge ledertreningsprogrammet til 
helger gjennom året. Dette vil favne betydelig flere, enn om en legger det på 
ettermiddagen, et lokalt sted.  
 
Videre bør man vurdere å sende deltakere til Misjonssambandet Øst eller Vest, om 
det kun er noen få deltakere. Dette både av hensyn til deltakerne (være en del av et 
større miljø) og når det kommer til ressursbruk.  
 
Et annet innspill er at man bør tenke godt gjennom hva man velger å kalle konseptet.  
 
Vedtak: Regionstyret ber UNG-leder ta med seg anbefalingene i det videre 
planleggingsarbeidet, og ser veldig positivt på at det settes i gang et slikt program i 
Misjonssambandet sør.  
 
 

19 / 2024 - Økonomirapport 

Administrasjonsleder la frem en oversikt/informasjon om økonomien så langt i 2024.   
Pr. april er det et betydelig fall i inntektene, på ca. 890.000.-. Blant annet er det 
kommet inn ca. 710.000.- mindre i gaver enn på samme tid i fjor. Dette skyldes dog 
en større enkeltgave på samme tidspunkt i fjor, i tillegg til at et par gaver fra 
basarer/skole kom tidligere i fjor.  
 
Overføringene fra Gjenbruken er også ca. 511.000.- lavere enn på samme tid i fjor.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen.   
 
 
 
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=7PVDRNd1WUOWxlQC3GUfNJYACuzv&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=zzB_L-Pegkin0g3VQ9Up4JYAMbIS&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=aYFgl3Njy0eXBEPotqleEZYAFs0L&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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20 / 2024 - Fellesskap sør 2024 og 2025 

 
 

20.1 / 2024 - Evaluering av 2024 

Alle som var påmeldt Felleskap sør (233) fikk mulighet til å gi en evaluering av 
samlingen. Her er det mange konstruktive innspill å ta med seg i planleggingen av 
kommende Felleskap sør.  
 

20.2 / 2024 - Dato og sted 2025 

Ut fra spørreundersøkelsen er helga 25.-27. april et naturlig valg. 
ImF sør har også valgt dato tidligere i april, dermed vil vi ikke kollidere med dem, 
om vi velger denne helgen til arrangementet.  
 
Gjennomgående er det mye positive tilbakemeldinger på innhold og 
gjennomføringen av Felleskap sør. Det peker seg imidlertid ut noen aspekt som vi 
må gjøre noe med:  
 
*En får fremdeles med få folk fra de større forsamlingene/menighetene og yngre 
krefter.  
*For mange er det dyrt å prioritere en helg på Felleskap sør.  
*Ønske om at Felleskap sør også finner sted i Telemark med jevne mellomrom.  
 
Regionstyret går inn for at man legger Felleskap sør m/årsmøte til Evjetun og 
Kvitsund i årene fremover. I årene med GF for hele Misjonssambandet (Hvert 3. år) 
legges Felleskap sør som dagsarrangement til Kvitsund (da en ikke har 
overnattingskapasitet her), mens en i de to årene mellom GF legger arrangementet 
til en hel helg på Evjetun.  
 
Vi må være bedre på å få frem at en uansett kan komme på enkeltarrangement 
eller hele lørdagen og få med seg veldig mye av det som skjer – uten at en må ut 
med et større beløp for å være til stede hele helgen.  
 
Vedtak: Regionstyret vedtar at Felleskap sør legges til Kvitsund, 27. april 2025. I 
årene med GF for Misjonssambandet bookes Kvitsund siste søndag i april. I årene 
mellom GF bookes Evjetun siste helg i april.  
 
 

21 / 2024 - Nasjonal handlingsplan 

Vi har tidligere utarbeidet en regional handlingsplan for arbeidet. Fra 
Misjonssambandet Norge, ønsker man nå å lage en nasjonal handlingsplan, som 
sammenfatter de viktigste målene for arbeidet i regionen.  
 
Regionene er derfor bedt om å gjennomgå handlingsplanen, og i tillegg definere 4-6 
hovedsatsningsområder vi har i arbeidet. Vi skal på bakgrunn av dette lage et 
dokument fra Misjonssambandet sør som vil inngå i den nasjonale handlingsplanen.   
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=HbyHA8er3USfYeb6PjJGI5YAO3Uu&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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Regionstyret går inn for at følgende fire områder blir hovedsatsningsområder i 
handlingsplanen for Misjonssambandet sør;  
 
1) Styrke arbeidet i aldersgruppen 15+ gjennom blant annet ledertrening for denne 
aldersgruppen.  
2) Dyktiggjøre foreldre til trosopplæring.  
3) Styrke det flerkulturelle arbeidet.  
4) Fast givertjeneste – løfte dette frem med frimodighet.  
 
Vedtak: Regionadministrasjonen bes om å ta denne saken videre med 
Misjonssambandet Norge, og samtidig jobbe for å realisere disse fire 
hovedsatsningene i regionens arbeid.  
 

22 / 2024 - Brev fra valgkomiteen for GF 2025 

Regionstyret kan komme med forslag til kandidater til ulike verv, som skal velges 
under GF 2025.   
 
Regionstyret kom under møtet med flere forslag til navn til sentralstyret og 
kontrollkomiteen. Adm. leder sender ut e-post til regionstyret 18. juni, med tanke på 
evt. flere forslag.  
 
Vedtak: Regionledelsen bes om å videreformidle forslag på kandidater til valgnemda 
18. juni.  
 
 
 
 
agenda items end: 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=S9MHrtqVO06NLYw0Z8Zby5YAGtzf&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=NC_D62CRrUS0IiIix560HZYAHS5F&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4

